

Australian Vanadium 暂停交易，等待预可行性研究消息更新

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) (OTCMKTS:ATVVF) (FRA:JT71) 在澳大利亚钒项目的最新预可行性研究公布之前，已获准暂停交易。

在 12 月 23 日（星期三）ASX 开始正常交易之前，或在向市场发布公告之前（以最早发生者为准），将一直停牌。

与 US Vanadium 的谅解备忘录

最近，该公司与美国钒业有限责任公司（USV）就西澳大利亚同名项目的承购事宜签署了一份无约束力的谅解备忘录（MOU）。

谅解备忘录为在 AVL 项目最终投资决策（FID）之前达成可能的正式且具有约束力的协议设定了一个框架。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium halted with news upcoming of pre-feasibility study update

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) (OTCMKTS:ATVVF) (FRA:JT71) has been granted a trading halt pending announcement of an updated pre-feasibility study for the Australian Vanadium Project

The halt will remain in place until the beginning of regular ASX trade on Wednesday, December 23, or when an announcement is released to the market, whichever occurs earliest.

MOU with US Vanadium

Recently, the company signed a non-binding Memorandum of Understanding (MOU) with US Vanadium LLC (USV) concerning offtake from the namesake project in Western Australia.

The MOU sets a framework for progression to a possible formal and binding agreement before AVL's project final investment decision (FID).

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China